

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ղաղարյան Վ. Հ., Դավթյան Վ. Ա., Շահինյան Հ. Կ. Սեանի հողագրունտներում աճող սոճու ֆոտոսինթեզի վրա ազդող և ֆիտոտեխնիկական եղանակների ազդեցության մասին	3
Սարգսյան Ս. Մ., Մաշադյան Պ. Ն. Ճառագայթաճարման ազդեցությունը ձվագոյացման և ձվերի բեղմնավորվելիության վրա թիֆնու շերամի մոտ	8
Մակարյան Ս. Ռ., Մաղաքյան Յու. Հ. Լյարդի հիստոգենեզում բջիջների կորիզաբջջաչյուծային շափսերի պարամետրիկ կախվածության մասին	16
Մատինյան Հ. Վ. Էնդոգեն թիրոսուլֆատի դերը քլորոպլենային թունավորման դեպքում	22
Դիլանյան Զ. Ք., Հարությունյան Ռ. Կ., Մակարյան Կ. Վ., Հակոբյան Հ. Հ. Ռենտգենյան ճառագայթաճարման ազդեցությունը կաթնաթթվային ցուպիկների թթվագոյացման և պրոտեոլիտիկ հատկությունների վրա	29
Խաչատրյան Գ. Ս., Սուքցյան Յ. Մ. Գլիկոզների և նրա տարբեր տեսակների փոխանակությունը ուղեղում փսիխոտրոպ նյութերի ազդեցության տակ	34
Ասլանյան Ն. Լ., Շուխյան Վ. Մ. Էուկլորուլինային ֆրակցիայի լիզինի և թրոմբոցլաստոգրաֆիայով ֆիբրինոլիտիկ ակտիվության որոշման հարցի շուրջը	41
Սեմեբջյան Ս. Պ., Հովհաննիսյան Ջ. Հ., Սիմոնյան Ն. Վ. Ռադիոկենսաբանական էֆեկտը ցորենի սերմերի մոտ՝ կախված նրանց հասակից	47
Դիլդարյան Բ. Ի. Նյութեր հյուսիս-արևելյան Հայաստանի անտառների բրիոֆլորայի մասին	54
Հայրապետյան Յ. Փ. Բարձունքային ֆիտոֆենոլոգիական զբաղիենտի ուսումնասիրման մի քանի հարցեր	62
Մարկոսյան Վ. Ս. Ճառագայթաճարմած ճազարների և առնետների պլազմայի լեյկոպոետիկ ակտիվության ուսումնասիրություն	69
Հակոբյան Ն. Ս. Ճառագայթաճարմած կենդանիների սրտի գործունեության փոփոխությունները սուր հիպոթերմիայի պայմաններում	73

Համառոտ գիտական հաղորդումներ

Ավագյան Հ. Մ., Կալտրիկյան Հ. Հ. Խցանաթթվի բիոդիմեթիլամինոթիլ էթերի դիլոգմեթիլատի և դիլոգմեթիլատի սիմպատոլիտիկ ազդեցությունը	78
Մաշաբեկի Մ. Ս., Գրիգորյան Ս. Ս. Տրտակալուն արյան հեմոստատիկ հատկությունների փոփոխումը՝ կախված կոնսերվացիոն միջավայրից	82
Կիրակոսյան Է. Վ. Հիպոթալամուսի սուպրաօպտիկ կորդինների մասնակցության մասին էրիտրոպոեզի կարգավորման գործում	85

Ռեֆերատներ

Փանոսյան Ռ. Ե. Գամա ճառագայթման գենետիկական ազդեցության ձևափոխությունը ռադիոպաշտպանիչ նյութի ԱէՏ-ի (S—β ամինոէտիլդոտոիտրոնիա Br . HBr) օգնությամբ	86
Ստեփանյան Է. Գ., Ջաքարյան Է. Գ., Պետրոսյան Ռ. Ա., Գրիգորյան Կ. Լ. Պ. Էլեկտրական հոսանքի ազդեցությունը սպիտակ առնետների Ռ.—Է. սխտեմի ֆագոցիտար հատկության և ռադիոզգայունության վրա	90
Մուրադյան Ա. Ա., Սերբյան Ս. Ե. Մի շարք տվյալներ հայկական սմիրնիոպրոֆիզիկ (Smirniopsis armena Schischk) արմատներից նոր կուժարինի՝ սմիրնոփիզիկ ֆիզիոլոգիական ակտիվության վերաբերյալ	92
Միքայելյան Վ. Գ., Մուրադյան Լ. Բ., Վանյան Ա. Ա., Վասիլևա Ի. Գ., Դենեկով Ի. Ն. Իմունոլոգիական ռեակտիվականության բնութագրերը խոնիկական ոչ սպեցիֆիկ թրաքտորով տառապող երեխաների մոտ	94
Օդինցովա Ն., Գևորգյան Լ. Ա. Խաղողի պտուղների և խաղողի հյութի վիտամինային արժեքը	96

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Казарян В. О., Давтян В. А., Шагинян А. К. О влиянии агро- и фито-технических приемов на фотосинтез сосны обыкновенной, произрастающей на севанских почвогрунтах	3
Саркисян С. М., Машадян П. Н. Влияние облучения на яйцезообразование и оплодотворяемость яиц тутового шелкопряда	8
Макарян С. Р., Магакян Ю. А. О параметрических зависимостях размеров кардио- и цитоплазмы клеток в гистогенезе эмбриональной печени	16
Матинян Г. В. Роль эндогенного тиосульфата при хлоропреновом отравлении	22
Диланян З. Х., Арутюнян Р. К., Макарян К. В., Акопян А. А. Влияние рентгеновского облучения на протеолитическую и кислотообразующую способность некоторых видов молочнокислых палочек	29
Хачатрян Г. С., Суджян Ц. М. Обмен гликогена и его различных форм в мозгу под влиянием психотропных веществ	34
Асланян Н. Л., Шухян В. М. К вопросу об определении фибринолитической активности крови методом лизиса эритроцитарной фракции и тромбоэластографией	41
Семерджян С. П., Оганесян Дж. О., Симонян Н. В. Радиобиологический эффект у семян пшеницы в зависимости от их возраста	47
Дильдарян Б. И. Материалы к бриофлоре лесов северо-восточной Армении. I	54
Айрапетян Ф. П. Некоторые вопросы изучения высотного фитофенологического градиента	62
Маркосян В. С. Изучение лейкопоэтической активности плазмы облученных кроликов и крыс	69
Акопян Н. С. Сердечная деятельность облученных животных при воздействии острой гипоксии	73

Краткие научные сообщения

Авакян О. М., Калтрикян А. А. Симпатолитическое действие дийодметилата и дихлоргидрата бисдиметиламиноэтилового эфира пробковой кислоты	78
Мачабели М. С., Григорян С. С. Изменение гемостатических свойств холодоустойчивой крови в зависимости от консервирующей среды	82
Киракосян Э. В. Об участии супраоптических ядер гипоталамуса в регуляции эритропоэза	85

Рефераты

Паноян Р. Е. Модифицирование генетических эффектов гамма-облучения с помощью радиопротектора АЭТ (S-β-аминоэтиллизотиоуриона Вг. НВг)	88
Степанян Э. Д., Захарян Э. Г., Петросян Р. А., Григоренко Л. П. Влияние электрического тока на фагоцитарную способность Р-Э. системы и радиочувствительность белых крыс	90
Мурадян А. А., Серобян С. Е. Некоторые данные физиологической активности смирновидина—нового кумарина из корней смирновидки армянской (<i>Smirniopsis armena</i> Schischk)	92
Микаелян В. Г., Мурадян Л. Б., Ванян А. А., Васильева И. Г., Денежко Н. И. Характеристика иммунологической реактивности у детей, страдающих хронической неспецифической пневмонией	94
Одинцова Е. Н., Геворкян Л. А. Витаминная ценность ягод винограда и виноградного сока	96
Агаджанян Гегам Хачатурович	97

C O N T E N T S

Kazarian V. O., Davtian V. A., Shahinian A. K. The effect of agrotechnical and phytotechnical measures on the photosynthesis of the Scotch pine (<i>Pinus silvestris</i>), growing on the bottom grounds of Lake Sevan	3
Sarkisian S. M., Mashadian P. N. The influence of radiation on the formation and fecundability of silkworm eggs	8
Makarian S. R., Magakian Yu. A. On the parametric relationships between the sizes of karyo- and cytoplasm during embryonal liver histogenesis	16
Matinyan H. V. The role of endogenous thiosulphate during chloropren poisoning	22
Dilanian Z. K., Harutiunian R. K., Makarian K. V., Hakopian H. H. The effect of X-radiation on the proteolytical and acid-forming properties of some representatives of lactic acid bacteria	29
Khachatrian G. S., Sudjian Ts. M. The metabolism of glycogen and its different form in the brain under the influence of psychotropic substances	34
Aslanian N. L., Schuchian V. M. On the assessment of the Fibrinolytic activity of the blood by means of the euglobulin fraction lysis method and thromboelastography	41
Semerdjian S. N., Ohanesian Dj. O. Radiobiological effect on wheat seeds in relation with their maturity stage	47
Dildarian B. S. New data on the bryoflora of the forests of northeastern Armenia	54
Hajrapetyan F. P. Some questions concerning the study of high altitude phytophenological gradient	62
Marcosian V. S. An investigation of the Leucopoietic activity of the plasma of irradiated rabbits and rats	69
Hagopian N. S. Cardial activity of irradiated animals under the influence of acute hypoxia	73

Short scientific reports

Avakyan H. M., Kaltrikyan H. H. Sympatholytic action of Diiodomethylate and Dichlorohydrate of the bis-dimethylaminoethylester of suberic acid	78
Matchabeli M. S., Grigorian S. S. Fluctuations of the hemostatic properties of cold-resistant blood depending on the conservation medium	82
Krakovian E. W. The participation of the supraoptic nuclei of the hypothalamus in the regulation of erythropoiesis	85

R e f e r e n c e s

Panoyan R. E. Modification of the genetic effects of gamma radiation by means of a AET (S_1 - β -aminoethylisothiouonium. (Br-HBr) radioprotector	88
Stepanian E. D., Zakharian E. G., Petrossian R. A., Grigorenko L. P. The action of an electric current on the phagocytic property of the R. E. system and the radio-sensibility of white rats	90
Muradian A. A., Serobian S. E. Some data about the physiological activity of smirnovidin—a new coumarin obtained from the roots of <i>Smyrniopsis Armena</i> Schischk	92
Mikaelian V. G., Muradian L. B., Vanian A. A., Vasilieva I. G., Denezko N. J. The characterisation of the children immunological reactivity in children affected with chronic nonspecific pneumonia	94
Odi ova E. N., Gevorkian L. A. Vitamin value of grape berries and grape juice	96
Agadjanyan Gegam Khachaturl	97

